



# Referat til bestyrelsesmøde

11. juni kl. 16.00-18.30 på kontoret i Grøndal Multicenter

**Til stede:** Carina, Anders, Mathias, Christine, Lennart, Morten, Kåre, Anne, Anita, Rune, Rikke og Ulla

**Afbud:** Merete

**Fravær:** +

**Ordstyrer:** Lennart

**Referent:** Mathias

PUNKT	EMNE	ANSVARLIG	TYPE
1	Valg af ordstyrer og referent	Fælles	Beslutning
2	Bemærkninger og godkendelse af sidste referat Godkendt	Fælles	Beslutning
3	Trivsel – Tjek ind	Fælles	Orientering
4	<p>Punkter fra kontoret</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• <b>Personalesag – fortrolig</b></li> <li>• <b>Sommerprogram</b> I kølvandet på personalesagen, er der sket ændringer i sommerskemaet. Christine arbejder på at færdiggøre sommerprogrammet indtil næste uge, hvor programmet sendes ud. Der er masser af ekstraordinære aktiviteter plus naturklub udover de ordinære hold.</li> <li>• <b>Status på medlemstal og kontingenter</b> Dagsdato: 364 medlemmer (inkl. instruktører og frivillige). 28 mangler at betale kontingent. Der er slettet en del profiler, som manglede 2 eller flere rater. 6 har oprettet en profil siden</li> </ul>	<p>Christine</p> <p>Christine</p> <p>Christine</p>	<p>Orientering</p> <p>Orientering</p> <p>Orientering</p>

TYPE: Orientering/ Drøftelse/ Beslutning

	<p>februar, men ikke blevet medlem.</p> <ul style="list-style-type: none"> <li> <p><b>Frb. Sundhedsuge Sociominoen i uge 41</b></p> <p>Vi har mulighed for at stille med en informationsbod. Datoen for dette bliver d. 11/10 på Center For Social Virksomhed - Magneten. Kåre og Anne vil gerne være ansvarlige for at stå for boden d. 11/10-2024. Vi planlægger mere når vi nærmer os dagen.</p> <p><b>Rettelse: Ulla vil gerne tage del i Sundhedsdagen/-ugen.</b></p> <p><b>Anne ønsker ikke at være hovedansvarlig for boden, men vil dog meget gerne hjælpe.</b></p> </li> <li> <p><b>FILT projekt status</b></p> <p>Der er møde med projektlederne fra FILT d. 12/6 kl. 09:30-10:30 på kontoret. Som bestyrelsesmedlem er velkommen til at deltage. Mødet omhandler opstart på nye hold og er IKKE et introduktionsmøde, og derfor vil man blot kunne være med på sidelinjen. Christine aftaler med dem at der afholdes et møde som finder sted uden for b-møde-regi, hvor de der ønsker at deltage kan være med.</p> </li> <li> <p><b>Startblokken – mulighed for samarbejde med FCK – Unge ml. 18-29 år</b></p> <p>Møde i Parken på mandag d. 17/6 kl. 14:00. På møde kan der deltage ca. 8 personer. Startblokken er et stort landsdækkende projekt som er drevet af fondsmidler og initieret af DIF. Lennart fortæller at han hørt om projektet allerede for 6 måneder siden bl.a. i en podcast.</p> </li> </ul>	<p>Christine</p> <p>Christine</p> <p>Christine</p>	<p>Drøftelse</p> <p>Orientering</p> <p>Orientering /Beslutning</p>
--	--	--	--

	<p>Anne kommenterer at det er vigtigt at vi sikrer os, at vi ikke bliver en reklamesøjle for FCK. Carina supplerer med at hun synes projektet lyder spændende og relevant i forhold til at vi netop gerne vil appellere til og tiltrække flere unge mennesker.</p> <p>Anita har en vigtig pointe i forhold til at vores deltagelse åbner op for, at vi kan influere deres indsats på en måde, så de bliver bekendte med, hvordan det er at være psykisk sårbar.</p> <ul style="list-style-type: none"> <li> <b>Spisning &amp; Sparring</b>                      Første gang: onsdag d. 19/06 kl. 17:30-19:00.                      De efterfølgende tidspunkter aftales i forbindelse med første Spisning &amp; Sparring.                      De efterfølgende gange:                      Torsdag d. 04/07-2024                      Tirsdag d. 23/07-2024                      Onsdag d. 21/08-2024                      Torsdag d. 12/09-2024                 </li> <li> <b>Status på mapper til bestyrelsesmedlemmer</b>                      Alt hvad Christine og Mathias har bestilt fra Lyceco er desværre havnet ude på Kompasset. Dette bliver transporteret til kontoret i GMC inden næste b-møde, og Mathias sørger i denne forbindelse for at klargøre mapper og dertilhørende indhold til bestyrelsen.                 </li> </ul>	<p>Mathias</p> <p>Mathias</p>	<p>Orientering</p> <p>Orientering</p>
5	<p><b>Nyt fra udvalg</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li> <b>Festudvalg – Sensommerfest</b>                      Festudvalget havde møde torsdag d. 6/6.                      Dato for festen er lørdag d. 7. september 2024.                 </li> </ul>	Ani., Len. og Ulla	Orientering

	<p>Det overvejes om festen skal starte tidligere end den plejer. Temaet er "festlige farver".</p> <p>Deltagerbetaling bliver som udgangspunkt 150kr. Vi overvejer om prisen skal være 200kr for ikke-medlemmer, således at det bliver muligt at have en partner, ven eller lign. med.</p>		
6	<p><b>Andre indkomne punkter</b></p> <p>1. <b>Forslag til at Kæmperne afholder et årlig badmintonstævne i København.</b></p> <p>Morten foreslår at vi spørger dem der spiller badminton, hvorvidt de kunne være interesserede i at deltage i og evt. arrangere et badmintonstævne.</p> <p>Carina anbefaler at vi forhører os i Næstved, hvordan de har fået stablet et stævne på benene og, hvem de samarbejder med, hvis de naturligvis samarbejder med nogle.</p> <p>Christine understreger at man bliver nødt til at tage højde for, at der givetvis vil være noget vi ikke kan, altså et arrangement vi kommer til at undvære, hvis det skal være muligt at afsætte ressourcer til at iværksætte et nyt stævne.</p> <p>Anders foreslår at man laver en intern konkurrence, ligesom de gør til fitness, sådan så man laver en form for ministævne.</p> <p>Anita anbefaler, at vi evt. kan drøfte dette til en Spisning &amp; Sparring.</p> <p>2. <b>Forslag til at alle bestyrelsesmedlemmer får en ekstra sports trøje</b>, som de kan bære i det offentlige rum og derved promovere foreningen.</p>	<p>Kåre</p> <p>Christine</p>	<p>Drøftelse/ beslutning</p> <p>Beslutning</p>

	<p>Mathias tæller trøjerne henover sommeren og så sætter vi den ene halvdel til salg og den anden halvdel afsættes til at nye medlemmer. Prisen på en trøje bliver 100kr.</p> <p><b>Dato for b-møde</b></p> <p>Næste b-møde er egentlig aftalt at være onsdag d. 14. august, men Mathias har ferie der og Merethe kan heller ikke den dag. Lige nu står valget i mellem d. 28 eller 29. august. Når vi har fået svar fra Merethe skriver vi den definitive dato ud til alle bestyrelsesmedlemmer.</p> <p><b>OBS! Vi er landet på d. 28. august 2024.</b></p>	Alle	Beslutning
7	<p><b>Evt. (dette punkt er udelukkende orientering)</b></p> <p>Fond, Velliv, der støtter mentale sundhedsdage.</p> <p>Anita kigger nærmere på, om det giver mening at søge denne fond.</p> <p>Forsøgsordning: 40kr pr. gang til varmtvandsgymnastik.</p> <p>Ulla anmoder om frivilliggodtgørelse for telefoni.</p> <p>Praktisk omkring fremmøde som suppleant samt at man gerne måde møde ind 30 min. før og hjælpe med at hente et ekstra bord, så vi ikke skal sidde så tæt.</p>	<p>Anita</p> <p>Christine</p> <p>Alle</p>	<p>Orientering</p> <p>Orientering</p> <p>Orientering</p>